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1) Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 
2) Meddelelser 

a) Studienævnsformand 
i) Observatør fra Samfundsvidenskabeligt Fakultet 

Ingo Winkler vil i efteråret ikke kunne deltage i møderne grundet undervis-
ning, men vil få tilsendt dagsorden samt referater fra møderne. 

ii) Dialogmøder i efteråret 
Alle studerende inviteres til dialogmøderne.  
- Faglig fredagscafé vil være omdrejningspunkt for ét af møderne for at få 
forventningsafstemt med de studerende.  
- Ligeledes vil der være dialogmøde angående fagråd eller mangel på 
samme. Skulle de studerende have lyst til at stable et fagråd på benene 
eller indgå i et fælles fagråd med andre uddannelser, vil studienævnet 
støtte op om dette. 
- Derudover vil der være fokus på ”information” – der bliver udarbejdet en 
spørgeskemaundersøgelse af Sara og Emil. 
- Bo efterspørger en mere præcis definition af, hvad de studerende forstår 
ved ”feedback” så deres ønske om mere feedback kan imødegås bedre. 
Dette kunne eventuelt opnås gennem en undersøgelse. 

iii) Skrivevejleder-kursus 
Medievidenskab har efterspurgt deltagere til kurset blandt de nye kandi-
datstuderende på 1. semester, og der har desværre ikke været nogle til-
meldinger.  

iv) Sygemelding 
Heidi er deltids-sygemeldt efter en ulykke i løbet af sommeren. Indtil hun 
deltager på fuld tid vil Bo, som suppleant, deltage i hendes sted. 

v) Ledelsesseminar 
Heidi og Sara har været på ledelsesseminar. Fokus var på FNs 17 ver-
densmål og hvordan de kan inkorporeres bedre på SDU. Her blev blandt 
andet diskuteret, hvordan målene kan inddrages i undervisningen og 
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forskningen. Sara meddeler, at dette nok er et parameter studienævnet i 
fremtiden vil være nødsaget til at fokusere mere på. Da der ikke er nogle 
helt klare retningslinjer endnu, er det svært at forudse hvordan det fremad-
rettet vil udspille sig.  

b) De studerende 
c) Andre 

i) Karoline Rosenstand udtræder fra studienævnet grundet overlap med un-
dervisning. 

ii) Eksamensklager i det akademiske år 2017-2018. 
Der har været fire klager i løbet af året – ifølge eksamensklagekontoret er 
dette tal relativt højt, da der er nogle uddannelser som ikke får nogen kla-
ger. Da det kun er i halvdelen af sagerne, at de studerende har fået med-
hold, foreslår Bo, at man er mere proaktiv og giver de studerende bedre 
information om, hvad der er parametrene for en klagesag. Sara foreslår, at 
der skal være bedre feedback så de studerende får en bedre forståelse af, 
hvorfor de har fået deres karakter. 

3) Merit- og dispensationsansøgninger (lukket punkt). 
Jf. SAGA 

4) Sager til behandling kvalitetspolitikken 
a) Høring: Nyt udmøntningsnotat samt indikatoroversigt (bilag) 

Især indikatoroversigten var svær at tyde, men studienævnet glæder sig over 
at der er en klar ansvarsfordeling. 
- IAH er et punkt der skal arbejdes mere på i fremtiden, så uddannelsen lever 
op til de gældende krav. Mobilitetsvinduet er allerede på plads, men der skal 
mere fokus på udbuddet af engelsksprogede fag til dem der ikke er i udlandet 
og de eventuelle udvekslingsstuderende der er tilstede. 
- Bo kommenterer desuden, at der allerede undervises på engelsk i de fag 
som undervises i som en del af computerspilsudvikling.  

5) Sager til behandling undervisning 
a) Slutevalueringer. Forår 2019 

Ingen yderligere kommentarer. 
6) Andre sager til behandling 

a) Ansøgning om midler: Sommerskole 
Studienævnet godkender et beløb på 2.000kr til sommerskolefaget ”At sætte 
historier i spil”. 

7) Eventuelt 
a) I forlængelse af punkt 6.a fortæller Lasse mere om, hvordan sommerskolefa-

get fungerer. Hertil fortæller Lasse, at der har været 17 tilmeldinger og at den 
første dag forløb rigtig godt.  
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